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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z piateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 30.4.2012 o 19.00 hodine 
v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch. Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 
ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
 
Prítomní: 
Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce Štefan Czinke  a Mária 
Fajdelová. Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
4. Záhradné altánky 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
 Starosta obce privítal všetkých prítomných a  vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za 
uznášaniaschopné.  Prečítal program zasadnutia. Varga vypustiť bod č. 5  
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 30 apríla 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 7 poslanci OZ 

                        hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                 proti  0, zdržal sa 0   
 
K bodu číslo 2 – Voľba návrhovej komisie 
 Starosta obce navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: Ferdinánd Kaszonyi a Attila 
Lukáč. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Ferdinánd Kaszonyi a Attila Lukáč 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 3 – Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
 
Starosta obce požiadal dodávateľa stavby Attilu Híresa aby oboznámil poslancov so svojím novým 
návrhom na vyriešenie problémovej situácie pri oprave a rekonštrukcií rigolov v obci. 
Híres Attila – predložil pripravený náčrt, ktorý rieši situáciu  tak, že budú osadené tri priepusty, a 
vodovod a plynovod zostanú na pôvodnom mieste, ale sa musí prerezať cesta. Vyhotovil nové merania 
a zistil, že je minimálny rozdiel v spáde tj. 8 cm. Ak by chceli ísť pod plynovod spád by bol väčší, ale 
vývod by bol 10 cm pod hladinou vody a okrem toho vedenie by malo prechádzať cez vodovodnú 
šachtu. 
MUDr. Varga – prerezanie cesty je drahé 
Starosta obce  –  oboznámil poslancov, že sa spojil s riaditeľom vodárni a dohodli stretnutie na stredu, 
ale oznámil, že vo vodovodnej šachte potrebujú toľko miesta, aby bezpečne mohli vymeniť stúpačku  
Lukáč – na druhej strane treba vybrať rúru. 
Kaszonyi – treba prerezať cestu a a vybrať rúru, ktorá je v ceste, lebo keď sa nevyberie voda naďalej 
bude stáť v rigoli 
Híres Attila – treba počkať na vyjadrenie vodárni  
Jakub – sa opýtal, či nie je možné uložením hrubej rúry šachtu obísť  
Híres Attila – v tom prípade musia kopať až pod cestou a vtedy treba žiadať súhlas od cestárov 
MUDr. Varga – navrhuje vynechať Priepust č. 1 a viesť vodu iba na jednej strane 
Kaszonyi – šachta siaha až pod chodník? 
Starosta obce  –  áno a na druhej strane je až pri kraji cesty 
Híres Attila - pri plynovom potrubí je možné osadiť priepust iba v 10 cm hĺbke a 1 m šírke plynovod 
sa nedá preložiť a trošku ďalej  rigol bude v jednej rovine s vodovodným potrubím. 
MUDr. Varga – v prípade, že voda bude vedená na jednej strane, bude dostatočný spád?  
Híres Attila  – áno, lebo napojenie bude až na druhej strane a tak bude spád vo výške 8 cm po priepust 
č. 3 
MUDr. Varga – od Baloga po  Kovács nie je problém a odtiaľ treba urobiť prevod na druhú stranu 
a tam ísť hlbšie 
Híres Attila  –  nemôžu ísť veľmi hlboko, lebo už budú pod hladinou vody.  
Híres Attila  –  navrhol ešte jednu možnosť a to tak, že by sa vodovodná šachta obchádzala a uložili by 
sa dve čelopriepusty, ktoré by sa spojili potrubím, ale je riziko, že v budúcnosti bude čistenie 
problematické. 
Franko-  jedná sa iba o 3 metre nemal by byť problém 
MUDr. Varga – v tomto prípade by bol vyriešený problém s vodovodnou šachtou a tak vznikne 18 
centimetrový spád  medzi priepustom č. 1 až 3 víz  
Híres Attila  – keď situácia bude takto riešená musí sa vypracovať nová cenová ponuka na základe 
dnešnej dohody. 
Starosta obce  –  navrhuje zvolať zasadnutie na stredu, dovtedy dodávateľ vypracuje novú cenovú 
ponuku a vtedy sa rozhodnú ako ďalej.   
MUDr. Varga – tak sa treba dohodnúť, aby sme boli v súlade so zmluvou a dodržali termín ukončenia  
Franko – tak sa treba dnes dohodnúť, aby v stredu už nemuseli nič zmeniť iba schváliť výdavky. 
Lukáč – podľa neho je výška výdavkov na prerezanie cesty vysoká  
MUDr. Varga – obec osadí čelo k priepustu  a potom treba zavolať cestárov, aby opravili asfaltovanie, 
ide len cca o 23 m2 
Jakub – treba kúpiť aj nové betónové kocky namiesto poškodených  
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K bodu číslo 4 – Záhradné altánky 
 

Starosta obce navrhol poslancom, aby sa dve altánky umiestnili v parku a jeden pri tenisovom 
ihrisku. Treba vypísať verejné obstarávanie ak je potrebné určiť podmienky. Musíme sa rozhodnúť 
o rozmeroch a o type. 
Béres – navrhol, že ešte pred prijatím uznesenia opýta obyvateľov či súhlasia s umiestnením altánkov.    
Starosta obce  – navrhol, aby povedal aj presné miesto umiestnenia. Jeden by mal byť pred domom 
pána Kovácsa a druhý pred domom pána Nagya. 
Kark – podľa neho altánky sú v Maďarsku lacnejšie ako u nás navrhuje zistiť ceny aj tam.  
MUDr. Varga – podľa neho altánky umiestnené v parku nebudú plniť žiaden účel  
Starosta obce  – podľa neho bolo by pekné, keby sa vybudoval chodník, ktorý by spojil altánky a nad 
rigol by mohol byľ postavený drevený mostík.  
Kaszonyi – podľa neho do parku treba dať iba jeden altánok a druhý umiestniť tam, kde by mohol 
slúžiť nijakému účelu napr. počas dňa obce vy sa tam mohla vydávať strava. 
Franko – k tenisovému ihrisku treba dať väčší altánok  a využívať počas dňa obce.  
Starosta obce  - navrhuje tam dať altánok za 2 160 eur + DPH+ montáž 100 eur 
MUDr. Varga  – ak chceme umiestniť v obci altánky treba rozšíriť kamerový systém a umiestniť 
kamery k altánkom a priebežne sledovať  kamery a vyhodnotenia predkladať obecnému zastupiteľstvu 
Starosta obce  – navrhuje zvolať zasadnutie OZ na stredu so začiatkom od  18.30 hodine. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
 
OZ vo Vojanoch odročuje body č. 3 a č. 4  na ďalšie zasadnutie. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
K bodu číslo 6 - Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
 

Zapisovateľka: Mária Fajdelová    .......................... 
 

Overovatelia zápisnice: Ferdinánd Kaszonyi   ............................... 
                                       Attila Lukáč    ............................ 

 
 

 
 
                                                                              Štefan Czinke, starosta obce ......................... 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 70 
zo dňa 30.04.2012 
 
 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 30 apríla 2012. 
 
 
 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 7 poslanci OZ 

                        hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                 proti  0, zdržal sa 0   

 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 71 
zo dňa 30.04.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Ferdinánd Kaszonyi a Attila Lukáč. 
 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                       starosta obce 



5 

 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 72 
zo dňa 30.04.2012 
 
o d r o č u j e  
 
body č. 3 a č. 4  na ďalšie zasadnutie. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    

 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                        starosta obce 
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